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Geacht college, 

In de media verschijnen berichten over de tekorten aan seniorenwoningen vooral na het opheffen 

van verzorgingshuizen een paar jaar geleden. Veel ouderen wonen in een niet geschikt huis, daarom 

moet er dringend gebouwd worden voor senioren. Daarnaast is het beleid in Nederland en Goirle om 

ouderen langer thuis te laten wonen, terwijl het voor een groot aantal onverantwoord is en de 

thuiszorg het niet meer kan bijbenen. De huidige verpleeghuizen hebben echter plaatsen en 

personeel tekort. Minister De Jonge vertelde dat gemeente met zorgkantoren in gesprek moeten 

gaan om te weten te komen hoeveel seniorenwoningen en verzorgingsplaatsen de komende tien jaar 

gebouwd moeten worden. Onze vragen gaan over Goirle. 

1. Is in gemeente Goirle bekend hoeveel seniorenwoningen of verzorgingsplaatsen de komende 

10 à 20 jaar en nu nodig zijn? 

2. Is daarnaast bekend wat de stijging de komende 10 tot 20 jaar van het aantal 70-plussers 

binnen gemeente Goirle is? 

3. Daarnaast graag een verdeling van cijfers over de kernen Goirle en Riel? 

4. Heeft u met het zorgkantoor overlegd hoeveel seniorenwoningen en verzorgingsplaatsen 

nodig zijn in gemeente Goirle? 

5. Zo ja, wat was de uitkomst? 

6. Zo nee, gaat u het nog doen? 

7. In Goirle en Riel zijn tal initiatieven voor en door senioren voor speciale woonvormen die het 

probleem van tekorten aan seniorenwoningen ervaren en willen oplossen. Ze wachten nog 

op de prioritering. Hoe ver staat het daarmee en wanneer informeert u deze mensen? 

8. Besteed u in de prioritering aandacht aan deze wooninitiatieven en welke locaties daarvoor 

geschikt zijn? 

9. Wij horen graag op welke termijn deze seniorenwoningen gerealiseerd kunnen worden? 

10. De SP heeft landelijk het initiatiefvoorstel gedaan voor een zorgbuurthuis, een kleinschalige 

plek met zorg in de buurt met een inloopfunctie, is dit een mogelijkheid voor onze kernen 

Goirle en Riel? Voor meer info zie deze link: https://www.sp.nl/nieuws/2017/12/marijnissen-

presenteert-zorgbuurthuis-menselijke-zorg-in-buurt 

Wij als SP vinden dit belangrijke zaken voor een menselijke toekomst van onze lokale gemeenschap. 

Dit brengt doorstroming in woningen op gang brengt, wat ten goede komt aan onze starters en 

senioren. Daarom verdienen deze vragen zorgvuldigheid en wij willen graag een schriftelijk 

antwoord. Bij voorbaat dank. 

Met een sociale groet, 

Stijn van den Brekel 

SP 
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